
Bestyrelsesmøde den 07. maj 2023 

Tilstede: Henrik, Jan, Lars, Kaj og Susanne 

Referent: Susanne 

 

Økonomi – Jan 

Økonomien blev gennemgået af Jan. 

Veje og stier 

Vores veje og stier bliver gennemgået og repareret. 

Fælles areal 

Græsset langs Falenvej, skal kun slås med én bane i stedet for helt ned til grøften. Legepladsen på 

Nordmarken - den bageste del mod Falenvej - skal lægges i natur med stier langs siderne. 

Legepladser 

Bordbænkesæt til legepladsen ved Duevænget og Fasanvænget indkøbes, når vi i modtager 

kontingentindbetalinger. Forventes modtaget i juni måned. 

Status hjertestarter 

Vi har ikke hørt fra Trygfonden endnu.  

Eventuelt 

Infotavlerne bliver opdateret med QR koder, som henviser til vores legepladser. 

 

 

 

 


